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Deltagere: 

Peder Madsen  Studieleder, BSc.merc og CMFL (formand) 

Anders Bordum Underviserrepræsentant, BSc.merc og CMFL 

Zenia Laila Skytte Søgaard Studerende, cand.merc. (næstformand) 

Jesper Køks Andersen Studerende, BSc.merc generel 

Maria Lang Studienævnssekretær - referent  

Jette Risom Observatør - sekretær, Bachelor in Economics and IT 

Susanne Kaas Observatør – sekretær HA, MSCM 

Louise Vinther Andersen Observatør – sekretær HA, MSCM 

Nina Toghay  Observatør - faglig vejleder, BSc.merc 

 

Afbud: 

Ulrik Wagner Underviserrepræsentant, BSc.merc Sport  

Daniel Trudsholm Sentow Studerende, BSc.merc generel  

Steen Scheuer  Observatør - professor, ILV  

Niels Lauritzen  Observatør - udd.koordinator, Bachelor in Economics and IT 

Roman Butsev Observatør - faglig vejleder, Bachelor in Economics and IT 

Kenneth Schultz Observatør - uddannelseskoordinator, BSc.merc generel 

 

 

1. Godkendelse af og opfølgning på referat fra mødet den 29. januar 2013 

Ingen kommentarer.  

 

2. Meddelelser fra formanden: 

 

- Da der i forbindelse med EQUIS akkreditering sættes fokus på ”etik” og ”bæredygtighed”, 

skal Studienævnet behandle disse to emner i forbindelse med godkendelserne af de kommende 

fagbeskrivelser til næste møde 

- De erhvervsøkonomiske studieledere er ved at undersøge karakterniveauerne i de enkelte fag 

på tværs af de 5 studiebyer  

- Høring er i gang omkring nyt tiltag ”God undervisning”. Det handler om, at undervisningen 

skal prioriteres. Der er nedsat en gruppe, som arbejder på forslag til hvordan undervisningen 

kan fremmes. 

- Høring er i gang omkring kvote 1 og kvote 2 ansøgere. Dette berører ikke Slagelse. 

- Studiecafeen er ved at starte op igen og vil køre på samme måde som i efteråret. 

- Zenia orienterede omkring ”Valg undervejs”-messe. Zenia, Nina og en af de studerende fra 

cand.merc. var i Odense til messen. Der var ca. 15-20 besøgende på deres stand. Nogle virkede 

meget interesserede i vores uddannelse og vil sandsynligvis blive kommende studerende. 

- Jesper oplyste, at han har været til både ”Valg undervejs”-messe og på CBS til deres kandidat-

dag.  

Vi kan evt. lave vores messe om således, at der ikke bliver talt om optag på alle vores fag, som 

var tilfældet ved denne messe – altså at der bliver talt kun om fagene til hvert foredrag om fa-

gene. 

Derudover bør vi overveje flere ture frem og tilbage mellem Odense og Slagelse, da det er en 

meget lang dag at bruge i Odense, hvis man kun skal vide noget om en enkelt uddannelse. 
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Derudover bør vi overveje, om der skal være undervisning samme dag som messen. I Odense 

har de studerende let ved at gå til og fra undervisningen. Dette er ikke muligt for studerende 

fra Slagelse. 

Der blev fremstillet forslag om en stand, der kun orienterer om optag på kandidatuddannelser-

ne. 

- Nina orienterede om åbent hus den 2. marts i Slagelse. Der var mange besøgende til både HA 

generel Erhvervsøkonomi, HA merit og HA Sport og eventmanagement.  

Der var god aktivitet og der var både studerende fra København og Slagelse. 

- Til næste møde vil Jesper gerne have tilføjet et emne omkring diskussion af proceduren af til-

deling af vejleder til Bachelor. 

- Nina orienterede om de studerendes dag, som er den 3. maj. 

 

3. Orientering om akkreditering af Bsc. Merc. uddannelsen 

Peder orienterede om panelbesøget den 1. marts 2013. Jette fik ros for hendes planlægning.  

Der var interviews med ledelse, VIP’ere og studerende.  

Nina oplyste, at det gik god med interviews for de studerende.  Der blev bl.a. spurgt ind til miljø, 

undervisning, rejsemuligheder og forskning. 

Rapporten er nu i høring til primo maj. 

Vi kan forvente afgørelsen i juni. Der er herunder tre muligheder: ja, betinget og nej. 

 

4. Diskussion om Eksamensformskema 

Maria har udfærdiget skema som supplement til fagbeskrivelserne, så alle punkterne omkring ek-

samen bliver noteret. 

Der var lidt rettelser til skemaet, som Maria sørger for at få tilrettet. 

 

5. Orientering om valgfagsudbud efterår 13/forår 14 
Der er sendt indkaldelse til valgfag ud til de ansatte på instituttet og vi afventer nu fristen den 12. 

marts 2013 på HA og den 18. marts på cand.merc. 

 

6. Beslutning om fag til evaluering forår 13 
Det blev besluttet, at alle fag skal evalueres for foråret 13, herunder også valgfag, men ikke In-

ternship, Bachelor og speciale. 

 

7. Beslutning om kvartalsvise orienteringsmøder fra studieledere og studienævn 
Peder foreslog orienteringsmøder overfor de studerende, så de kan blive orienteret om ændringer, 

igangværende projekter og lign.  

Det blev aftalt, at der holdes et møde 1 gang pr. semester i ultimo marts/primo april og i uge 

43/44. 

Det blev aftalt, at det evt. kan holdes sammen med andet arrangement, så vi får fat i så mange stu-

derende som muligt. 

Jesper taler med festudvalget omkring, at der laves et arrangement, som kan kobles samme med 

orienteringsmøderne.  

 

8. Diskussion om Ekstern Regnskab efterår 2012 
Peder oplyste, at der kører en klagesag i øjeblikket omkring Ekstern Regnskab i Slagelse.  

Jesper oplyste, at gennemsnittet fra eksamen i efteråret 2011 var på ca. 6,0 og gennemsnittet fra 

eksamen i efteråret 2012 var under 2,0. Dette er ærgerligt, at da netop Regnskab er et vigtigt fag i 

forhold til mange af de studerendes fremtidige studieønsker.  

Peder oplyste, at det er svært at se på sagen inden afgørelsen fra Fakultetet foreligger.  

Derfor blev punktet udskudt til næste møde, hvor afgørelsen fra Fakultetet forhåbentlig foreligger. 
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9. Evt. 
Peder oplyste, at der er samtaler omkring snyd i uge 11. 

Jesper afgav ønske om mere tid til eksamen og evt. flere dag i mellem eksamenerne.  

 

Jette, Susanne, Louise og Nina forlod mødet kl. 12.15. 

 

Lukket del: 

 

10. Meddelelser  
Vejlederfordelingen til Bachelor blev bragt op. Dette emne blev udsat til næste Studienævnsmøde 

på åben del. 

 

11. Undervisningsevaluering for E12 

Udvalgte fag blev diskuteret. Peder tager fat i fagansvarlige og undervisere på de udvalgte fag. 

 

12. Censorindberetninger 

Få bemærkninger blev diskuteret. 

 

13. Sager til behandling – HA (almen, generel, sport og merit)  

316/2012 – Forhåndsgodkendelse udlandsophold – lukket uden afgørelse 

7/2013 – Disp. om meritoverførsel – imødekommet 

21/2013 – Disp. udsættelse af eksamen i VØ del 2 – imødekommet 

42/2013 – Disp. 4 forsøg Ekstern Regnskab samt anden eksamensform – imødekommet 

68/2013 – Forhåndsgodkendelse udlandsophold – imødekommet 

69/2013 – Forhåndsgodkendelse udlandsophold – imødekommet 

74/2013 – Disp. 4. forsøg Finansiering - imødekommet 

76/2013 – Disp. 5. forsøg Finansiering - imødekommet 

 

Afgørelser i høring / formandsgodkendt siden sidste møde 

3/2013 – Tilmelding til 5. forsøg Bachelor – imødekommet 

4/2013 – Disp. 5. forsøg i Finansiering – imødekommet 

15/2013 – Disp. 6. forsøg i Ekstern Regnskab – imødekommet 

16/2013 – Disp. andet fag end Kvantitative analyseredskaber del 2/statistik – imødekommet 

17/2013 – Disp. 4. forsøg i Virksomhedens Økonomi del 1 – imødekommet 

18/2013 - Disp. 6. forsøg i Virksomhedens Økonomi del 1 – imødekommet 

19/2013 – Disp. tilmelding til reeksamen efter fristen – imødekommet 

20/2013 – Disp. tilmelding til reeksamen efter fristen – imødekommet 

22/2013 – Disp. tilmelding til reeksamen efter fristen – imødekommet 

28/2013 – Disp. tilmelding til reeksamen efter fristen – imødekommet 

29/2013 – Merit for fag taget på anden institution – imødekommet 

31/2013 – Disp. tilmelding til undervisning efter fristen – imødekommet 

32/2013 – Disp. tilmelding til undervisning efter fristen – imødekommet 

34/2013 – Disp. genindskrivning på studiet – imødekommet 

35/2013 – Disp. tilmelding til reeksamen efter fristen – imødekommet 

40/2013 - Disp. tilmelding til undervisning efter fristen – imødekommet 

41/2013 – Disp. tilmelding til Bachelor – afsluttet uden afgørelse 

43/2013 – Disp. 4. forsøg i Kvantitative analyseredskaber – imødekommet 

44/2013 – Disp. 4. forsøg i Kvantitative analyseredskaber – imødekommet 

45/2013 – Disp. 4. forsøg i Kvantitative analyseredskaber – imødekommet 

46/2013 – Disp. 4. forsøg i Kvantitative analyseredskaber – imødekommet 

47/2013 - Disp. tilmelding til undervisning efter fristen – afsluttet uden afgørelse 

48/2013 – Disp. udsættelse af Bachelor samt afmelding reeksamen – imødekommet 
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49/2013 – Disp. ekstra tid til eksamen – imødekommet 

53/2013 – Disp. tilmelding til reeksamen efter fristen – delvist imødekommet 

54/2013 - Disp. tilmelding til reeksamen efter fristen – imødekommet 

56/2013 – Merit for Kvantitative analyseredskaber del 2/statistik – imødekommet 

57/2013 – Disp. andet fag end Kvantitative Analyseredskaber del 2/statistik – imødekommet 

58/2013 – Disp. ændring af valgfag i forår 13 samt ændring af antal ECTS – delvist imødekommet 

59/2013 – Disp. ændring af afleveringsdato for obligatorisk aktivitet – imødekommet 

60/2013 - Disp. 4. forsøg i Virksomhedens Økonomi del 1 – imødekommet 

61/2013 – Disp. udsættelse af eksamen i It & økonomi – afslået 

62/2013 - Disp. tilmelding til reeksamen efter fristen – imødekommet 

66/2013 – Disp. annullering af merit – imødekommet 

67/2013 – forhåndsgodkendelse af merit – afslået 

71/2013 - Disp. andet fag end Kvantitative Analyseredskaber del 2/statistik – imødekommet 

 

14. Sager til behandling – Bachelor in Economics and IT 

 

Afgørelser i høring / formandsgodkendt siden sidste møde 

23/2013 – Disp. tilmelding til reeksamen efter fristen – imødekommet 

24/2013 – Disp. tilmelding til reeksamen efter fristen – imødekommet 

25/2013 – Disp. tilmelding til reeksamen efter fristen – imødekommet 

26/2013 – Disp. tilmelding til reeksamen efter fristen – imødekommet 

27/2013 – Disp. tilmelding til reeksamen efter fristen – imødekommet 

30/2013 – Disp. tilmelding til reeksamen efter fristen – imødekommet 

33/2013 – Disp. tilmelding til reeksamen efter fristen – imødekommet 

37/2013 – Disp. ændring af forløb på Internship – afslået 

38/2013 - Disp. tilmelding til reeksamen efter fristen – imødekommet 

39/2013 - Disp. tilmelding til reeksamen efter fristen – imødekommet 

50/2013 – Disp. tilmelding til reeksamen efter fristen – imødekommet 

51/2013 - Disp. tilmelding til reeksamen efter fristen – imødekommet 

52/2013 - Disp. tilmelding til reeksamen efter fristen – imødekommet 

55/2013 - Disp. tilmelding til reeksamen efter fristen – imødekommet 

63/2013 – Forhåndsgodkendelse af valgfag – imødekommet 

64/2013 - Disp. tilmelding til reeksamen efter fristen – imødekommet 

65/2013 - Disp. tilmelding til reeksamen efter fristen – imødekommet 

70/2013 - Forhåndsgodkendelse af valgfag – imødekommet 

 

Sager til behandling – Cand.merc. 
72/2013 – Meritoverførsel Projektledelse - afslået 

77/2013 – Meritoverførsel Projektledelse - afslået 

 

Afgørelser i høring / formandsgodkendt siden sidste møde 

73/2013 – Forhåndsgodkendelse af valgfag - imødekommet 

 

15. Evt. 

Intet. 

 

Mødet sluttede kl.13.45. 

 
 

06.03.2013 / Maria Lang 


